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Abstract (en)
The prefabricated concrete slabs (1), for the track of a magnetically levitating train, are laid on two steel plates (2,4), with a distance piece (3)
between them. The distance pieces are milled for each set of steel plates after adjustment of the concrete slabs on their carriers (5) and an accurate
measurement of the gap between the steel plates. A structure (13) at the distance pieces prevents any horizontal sliding movements by the concrete
slabs on the carrier.

Abstract (de)
Die Betonfertigteilplatten (1) des Fahrweges einer Magnetschwebebahn werden auf zwei Stahlplatten/-teilen (2, 4) mit stählernen Distanzstücken
(3) dazwischen gelagert. Die Distanzstücke (3) werden hierzu nach Ausjustierung der Betonfertigteilplatten (1) auf dem Träger (5) und nach exakter
Vermessung des Zwischenraumes zwischen den zwei Stahlplatten/-teilen (2, 4) für jeden Zwischenraum speziell computergesteuert gefräst und
dann eingebaut. Bevorzugt weisen die Distanzstücke (3) Mittel (13) auf, die eine Horizontalverschiebung der Betonfertigteilplatten (1) zum Träger (5)
verhindern. <IMAGE>
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